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Z á p i s n i c a  

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Michalová 

konaného dňa 14.03.2022 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny: 

Starostka obce:  Ing. Terézia Tisovčíková 

Poslanci OcZ:  9: Ivan Boháčik, Ing. Miloš Dekrét, Mgr. Ján Dianiš, Ing. Erika Goceliaková,  

Pavol Golian, Ing. Ivan Kokavec, Milan Krupa, Renáta Rusová,  František 

Vojtas,  

Hlavná  kontrolórka obce: Ing. Iveta Purgatová 

Zamestnanci obce: Mgr. Martina Kupcová 

Neprítomní - ospravedlnení: Ing. Miloš Dekrét, Pavol Golian, Renáta Rusová, František Vojtas 

 

K bodu 1: 

Otvorenie 

Obecné zastupiteľstvo obce Michalová otvorila a viedla starostka obce Ing. Terézia Tisovčíková. 

Na zasadnutí je prítomných 5 poslancov Obecného zastupiteľstva obce Michalová, obecné 

zastupiteľstvo je tým uznášania schopné. 

 

K bodu 2: 

Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice a uznesení  

Za zapisovateľku zápisnice zo zasadnutia obecného zastupiteľstva obce Michalová určila 

starostka obce Ing. Terézia Tisovčíková zamestnankyňu obecného úradu Mgr. Martinu Kupcovú. 

Za overovateľov správnosti zápisnice určila starostka obce Ing. Terézia Tisovčíková poslancov 

obecného zastupiteľstva Milana Krupu a Mgr. Jána Dianiša.  

 

K bodu 3: 

Návrh na schválenie programu rokovania Obecného zastupiteľstva obce Michalová 

Starostka obce Michalová Ing. Terézia Tisovčíková predložila návrh programu zasadnutia 

obecného zastupiteľstva obce Michalová. 

 

Návrh programu: 

1. Otvorenie 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

3. Návrh na schválenie programu rokovania Obecného zastupiteľstva obce Michalová 

4. Voľba  návrhovej  komisie 

5. Vyhodnotenie plnenia uznesení z predchádzajúcich zasadnutí OcZ 

6. Správa o výsledku inventarizácie majetku, záväzkov a rozdielu majetku a záväzkov k 

31.12.2021 

7. Správa o kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky obce za rok 2021 

8. Majetkové záležitosti - žiadosti došlé na obecný úrad  

9. Majetkové záležitosti – nové projekty obce  

10. Informácie starostky obce 

11. Diskusia  

12. Záver 

 

K návrhu neboli pripomienky. Starostka obce Michalová Ing. Terézia Tisovčíková dala za 

predložený návrh hlasovať. Obecné zastupiteľstvo obce Michalová schválilo program zasadnutia 

OcZ.  

Hlasovanie: 5 za, Proti: 0, Zdržal sa hlasovania: 0 
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K bodu 4: 

Voľba návrhovej komisie 

Starostka obce Ing. Terézia Tisovčíková navrhla do návrhovej komisie poslancov Ing. Eriku 

Goceliakovú a Ing. Ivana Kokavca. Obecné zastupiteľstvo obce Michalová zvolilo návrhovú 

komisiu v zložení: Ing. Erika Goceliaková a Ing. Ivan Kokavec. 

Hlasovanie: 5 za, Proti: 0, Zdržal sa hlasovania: 0 

 

K bodu 5: 

Vyhodnotenie plnenia uznesení z predchádzajúceho zasadnutia 

Vyhodnotenie plnenia uznesení OcZ predložila starostka obce Ing. Terézia Tisovčíková. 

Skonštatovala, že  uznesenia OcZ Obce Michalová zo zasadnutia konaného dňa 29.12.2021 sú 

splnené, v plnení zostáva uznesenie zo dňa 13. júla 2017 č. 74/2017– odpredaj pozemkov pre Kláru 

Zajakovú. Obecné zastupiteľstvo zobralo vyhodnotenie plnení na vedomie a jednohlasne bez 

pripomienok bolo prijaté. 

Hlasovanie: 5 za, Proti: 0, Zdržal sa hlasovania: 0  

 

K bodu 6:  

Správa o výsledku inventarizácie majetku, záväzkov a rozdielu majetku a záväzkov 

k 31.12.2021 

Predsedníčka inventarizačnej komisie Ing. Erika Goceliaková informovala poslancov 

a zúčastnených o výsledku inventarizácie. Inventarizácia majetku a záväzkov k 31.12.2021 sa 

uskutočnila v zmysle zákona č.431/2002 Z. z. o účtovníctve v znení neskorších predpisov. Otázky 

k danému bodu neboli žiadne. Nebol zistený žiadny inventarizačný rozdiel a neboli zistené žiadne 

škodové protokoly. Starostka obce dala za uznesenie hlasovať. Obecné zastupiteľstvo návrh 

schválilo. 

Hlasovanie: 5  za, Proti: 0, Zdržal sa hlasovania: 0 

 

K bodu 7:  

Správa o kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky za rok 2021 

Kontrolórka obce Ing. Iveta Purgatová prezentovala správu z kontrolnej činnosti za rok 2021. 

Kontrol bolo vykonaných 5. Kontrola plnenia prijatých uznesení a prijatých úloh obecného 

zastupiteľstva. Kontrola financovania školskej jedálne pri MŠ Michalová. Kontrola dodržiavania 

a uplatňovania všeobecne záväzných právnych predpisov a interných noriem obce v oblasti 

použitia účelových dotácií z rozpočtu obce. Kontrola  zákonnosti, hospodárnosti a účelovosti pri 

hospodárení s finančnými prostriedkami obce. Kontrola stavu a vývoja dlhu obce a kontrola 

dodržiavania podmienok na prijatie návratných zdrojov financovania. Neboli zistené žiadne 

nedostatky. Boli stanovené odporúčania. K bodu neboli žiadne otázky. Návrhová komisia 

predniesla návrh na uznesenie. Starostka obce Michalová Ing. Terézia Tisovčíková dala za 

predložený návrh hlasovať. Obecné zastupiteľstvo návrh schválilo. 

Hlasovanie: 5 za, Proti: 0, Zdržal sa hlasovania: 0 

 

K bodu 8.1:  

Majetkové záležitosti – Anna Vranaiová 

Návrhová komisia predložila návrh vyhlásiť pozemok KN-C parc. č. 327 o výmere 768 m2, druh 

pozemku záhrada, vedený na liste vlastníctva č. 500 Obec Michalová,  k. ú. Michalová; za 

prebytočný a schváliť zámer predať pozemok obchodnou verejnou súťažou, určiť podmienky, 

zriadiť komisiu a vyhlásiť obchodnú verejnú súťaž.  

Komisia pre vyhodnotenie návrhov obchodnej vernej súťaže: Ing. Erika Goceliaková, Ing. Ivan 

Kokavec, Mgr. Martina Kupcová. 
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Terézia Tisovčíková dala za predložený návrh hlasovať. Obecné zastupiteľstvo obce Michalová 

návrh schválilo bez pripomienok. 

Hlasovanie: 5 za, Proti: 0, Zdržal sa hlasovania: 0  

 

K bodu 8.2:  

Majetkové záležitosti – Pavol Zajak 

Návrhová komisia predložila návrh vyhlásiť pozemok KN-C parc. č. 935 o výmere 696 m2, druh 

pozemku TTP, vedený na liste vlastníctva č. 500 Obec Michalová,  k. ú. Michalová; za prebytočný 

a schváliť zámer predať pozemok obchodnou verejnou súťažou, určiť podmienky, zriadiť komisiu 

a vyhlásiť obchodnú verejnú súťaž.  

Komisia pre vyhodnotenie návrhov obchodnej vernej súťaže: Ing. Erika Goceliaková, Ing. Ivan 

Kokavec, Mgr. Martina Kupcová. 

Starostka obce Michalová Ing. Terézia Tisovčíková dala za predložený návrh hlasovať. Obecné 

zastupiteľstvo obce Michalová návrh schválilo bez pripomienok.  

Hlasovanie: 5 za, Proti: 0, Zdržal sa hlasovania: 0 

 

K bodu 8.3:  

Majetkové záležitosti – rodina Dekrétová 

Návrhová komisia predložila návrh vyhlásiť pozemok KN-C parc. č. 963/2 o výmere 225 m2, druh 

pozemku záhrada, vedený na liste vlastníctva č. 500 Obec Michalová,  k. ú. Michalová; za 

prebytočný a schváliť zámer predať pozemok obchodnou verejnou súťažou, určiť podmienky, 

zriadiť komisiu a vyhlásiť obchodnú verejnú súťaž.  

Komisia pre vyhodnotenie návrhov obchodnej vernej súťaže: Ing. Erika Goceliaková, Ing. Ivan 

Kokavec, Mgr. Martina Kupcová.  

Starostka obce Michalová Ing. Terézia Tisovčíková dala za predložený návrh hlasovať. Obecné 

zastupiteľstvo obce Michalová návrh schválilo bez pripomienok.  

Hlasovanie: 5 za, Proti: 0, Zdržal sa hlasovania: 0 

 

K bodu 8.4:  

Majetkové záležitosti – Mária Kurtíková 

Návrhová komisia predložila návrh vyhlásiť pozemok KN-C parc. č. 673, 675, 678 o výmere 294 

m2, druh pozemku TTP, vedených na liste vlastníctva č. 500 Obec Michalová,  k. ú. Michalová za 

prebytočný a schváliť zámer predať pozemok obce pani Márii Kurtíkovej priamym predajom za 

cenu pozemku 8,81 €/m2 určenú znaleckým posudkom. Starostka obce Michalová Ing. Terézia 

Tisovčíková dala za predložený návrh hlasovať. Obecné zastupiteľstvo obce Michalová návrh 

schválilo bez pripomienok. 

Hlasovanie: 5 za, Proti: 0, Zdržal sa hlasovania: 0 

 

K bodu 8.5: 

Majetkové záležitosti – Ing. Tomás Repka  

Návrhová komisia navrhuje vyhlásiť pozemok KN-C parc. č. 1525 o výmere 908 m2, druh 

pozemku orná pôda, vedenom na liste vlastníctva č. 500 Obec Michalová,  k. ú. Michalová; za 

prebytočný a schváliť zámer prenechať majetok obce do nájmu za 0,02 €/m2/ročne. O užívanie 

predmetného pozemku okrem žiadateľa nikto neprejavil záujem pričom chce žiadateľ predmetný 

pozemok užívať na poľnohospodársku činnosť. Prenajatím predmetnej parcely súčasne obec 

Michalová nebude musieť vynakladať prostriedky na zabránenie zaburineniu predmetného 

pozemku. Starostka obce Michalová Ing. Terézia Tisovčíková dala za predložený návrh 

hlasovať. Obecné zastupiteľstvo obce Michalová schválilo návrh bez pripomienok. 

Hlasovanie: 5 za, Proti: 0, Zdržal sa hlasovania: 0. 

 



4 
 

K bodu č. 8.6: 

Majetkové záležitosti – SK Catering  

Návrhová komisia prezentovala žiadosť o SK Catering o predĺženie nájmu o ďalších 5 rokov, ide 

o nebytové priestory obchodu Fresh. Finančná komisia odporúča predĺžiť nájom. K návrhu 

neboli žiadne otázky. 

Starostka obce Michalová Ing. Terézia Tisovčíková dala za predložený návrh hlasovať. Obecné 

zastupiteľstvo obce Michalová schválilo návrh bez pripomienok. 

Hlasovanie: 5 za, Proti: 0, Zdržal sa hlasovania: 0. 

 

K bodu č. 8.7: 

Žiadosť TJ Slovan o mimoriadny finančný príspevok 

Komisia berie na vedomie žiadosť o mimoriadny finančný príspevok pre TJ Slovan Michalová 

a navrhuje schváliť mimoriadny finančný príspevok pre Telovýchovnú jednotu Slovan Michalová 

vo výške 5000 €, na účel uvedený v žiadosti, v súlade so VZN o poskytovaní dotácií. Žiadosť bola 

predložená na základe vzniknutej mimoriadnej situácii žiadateľa, ktorý požaduje dotáciu na 

činnosť futbalového klubu TJ Slovan Michalová. 

Starostka obce Michalová Ing. Terézia Tisovčíková dala za predložený návrh hlasovať. Obecné 

zastupiteľstvo obce Michalová schválilo návrh bez pripomienok. 

Hlasovanie: 5 za, Proti: 0, Zdržal sa hlasovania: 0. 

 

Majetkové záležitosti 8.8: 

Žiadosť Somi Group s. r. o.  

Návrhová komisia predložila návrh vyhlásiť nebytové kancelárske priestory, nachádzajúce sa v 

budove služieb v Michalovej, súpisné číslo 218, vedené na liste vlastníctva 500 Obec Michalová, 

k. ú. Michalová, za prebytočné a zámer prenechať priestory do nájmu na dobu neurčitú za 

minimálnu cenu 10 €/m2/ročne bez energií.  

Starostka obce Michalová Ing. Terézia Tisovčíková dala za predložený návrh hlasovať. Obecné 

zastupiteľstvo obce Michalová schválilo návrh bez pripomienok. 

Hlasovanie: 5 za, Proti: 0, Zdržal sa hlasovania: 0. 

 

K bodu č. 9.1: 

Majetkové záležitosti – Výstavba rodinných domov Hrádza I 

Starostka obce informovala zúčastnených, že je veľký záujem o odkúpenie pozemkov v obci 

Michalová. Vyplýva to z neustálych telefonických, mailových a osobných žiadosti na obecný 

úrad o poskytnutie informácií o možnosti odkúpenia obecných pozemkov obce Michalová. Z 

toho dôvodu navrhuje starostka obce Michalová Ing. Terézia Tisovčíková dať vyhotoviť štúdiu 

na vytvorenie novej ulice nad ulicou Hrádza v časti parc. č. 1501 až 1056, 1518, 1524, 1525. 

Jedná sa o pozemky vo vlastníctve obce Michalová, prístup a vytvorenie novej ulice by 

prebiehalo cez parcely 1521/1 a1521/2, ktoré sú tiež vo vlastníctve obce.  

Táto téma bola prerokovaná aj na finančnej komisii a hospodárenia s majetkom obce a komisia 

podporuje a schvaľuje vytvorenie urbanistickej štúdie „Výstavba rodinných domov Hrádza I“. 

Poslanci mali pripomienky k návrhu uznesenia a vyhotoviť v prvom kroku geometrický plán na 

menovanú lokalitu. Pripomienky poslancov boli do návrhu uznesenia zapracované. 

Starostka obce Michalová Ing. Terézia Tisovčíková dala za predložený návrh hlasovať. Obecné 

zastupiteľstvo obce Michalová schválilo návrh bez pripomienok. 

Hlasovanie: 5 za, Proti: 0, Zdržal sa hlasovania: 0. 

  

K bodu č. 9.2: 

Majetkové záležitosti – Bytový dom v Michalovej 
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Starostka obce Ing. Terézia Tisovčíková predstavila návrh na výstavbu bytového domu 

v Michalovej a vyhotovenie štúdie. Starostka opätovne a podrobne vysvetlila potrebu výstavby 

nájomných bytov v obci pre mladé rodiny a osamelých seniorov. Štúdia je potrebná, aby bolo 

možné požiadať o finančnú dotáciu na výstavbu bytového domu zo ŠFRB.  

Komisia predložila návrh na schválenie vypracovania projektu pre územné rozhodnutie 

s bilanciami stavebných profesií pre „Bytový dom v Michalovej“.  

Starostka obce Michalová Ing. Terézia Tisovčíková dala za predložený návrh hlasovať. Obecné 

zastupiteľstvo obce Michalová schválilo návrh bez pripomienok. 

Hlasovanie: 5 za, Proti: 0, Zdržal sa hlasovania: 0.  

 

K bodu č. 9.3: 

Majetkové záležitosti – Autobusové prístrešky 

Návrhová komisia informovala zúčastnených, že momentálne zástavky sú v havarijnom stave a je 

potrebné vystavať nové s možnosťou výstavby prístreškov z nenávratného finančného príspevku. 

Projekt by obsahoval 3 autobusové prístrešky, označovníky, 6 autobusových zastávok a lavičky.  

Starostka obce Michalová Ing. Terézia Tisovčíková dala za predložený návrh hlasovať. Obecné 

zastupiteľstvo obce Michalová schválilo návrh bez pripomienok. 

Hlasovanie: 5 za, Proti: 0, Zdržal sa hlasovania: 0. 

 

K bodu č. 9.4: 

Majetkové záležitosti – Luštiareň 

Starostka obce Ing. Terézia Tisovčíková informovala zúčastnených o už prebehnutých projektoch, 

ktoré sa vykonali na budove luštiarne, ktoré boli potrebné na udržanie historickej budovy. Na 

rekonštrukciu budovy je potrebný projekt, finančná komisia podporuje kroky potrebné na 

rekonštrukciu a udržanie historickej pamiatky. Obec nemá vlastné zdroje na rekonštrukcie 

národnej kultúrnej pamiatky. Projekt je potrebný na oprávnené žiadanie finančného príspevku, 

musí byť vypracovaná projektová dokumentácia. O historickú budovu je záujem aj z partnerstva 

MPČH aj BBSK. Je viac možností žiadať o finančný príspevok a zatraktívnenie historickej budovy 

luštiarne pre turistov napr. vytvorením turistického chodníku. Technická a historická hodnota 

budovy je dôležitá aj pre ďalšie generácie a je našou povinnosťou ju zachovať.  

Návrhová komisia predložila návrh na schválenie vypracovania zlúčeného realizačného projektu 

pre realizáciu stavby a pre účely stavebného povolenia s položkovitým rozpočtom  a výkazom 

výmer vrátane potrebných profesií okrem profesie reštaurovania a konzervátorských prác pre 

pamiatku luštiarne v Michalovej. 

Starostka obce Michalová Ing. Terézia Tisovčíková dala za predložený návrh hlasovať. Obecné 

zastupiteľstvo obce Michalová schválilo návrh. 

Hlasovanie: 4 za, Proti: 1 – Ivan Boháčik, Zdržal sa hlasovania: 0. 

 

K bodu 10: 

Informácie starostky obce 

Pani starostka Ing. Terézia Tisovčíková informovala poslancov a zúčastnených o snahe zlepšiť 

verejné priestranstvá a infraštruktúru. O vybudovaní nového vodovodu, kanalizácie, optickej sieti, 

čiastočnej rekonštrukcii miestnych komunikácií. Nie je to možno všetko tak ako si predstavujeme, 

ale finančná situácia je veľmi náročná a obdobie, ktoré nás čaká bude tiež veľmi náročne. Ak bude 

možnosť zlepšiť verejné priestranstvá prípadne chodníky určite obec požiada o dotácie. Príjmy 

obec nie sú na toľko vysoké, aby mohla realizovať množstvo veľkých projektov. Je to možné len 

za pomoci finančných príspevkov z EU a štátnych fondov.  

Obec má v povinnostiach bezpečnosť občanov, obec sa zaoberá bezpečnosťou v krízovej situácii. 

V rámci možností sa obec zaoberá touto situáciou, zasadal aj krízový štáb. V rámci obce bola 
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zbierka na pomoc pre Ukrajinu, humanitárna pomoc, zatiaľ nie finančná. Pani starostka Ing. 

Terézia Tisovčíková poďakovala darcom.  

Pani starostka dúfa, že tento rok budú môcť byť uskutočnené aj spoločenské a športové akcie ako 

boli po minulé roky. V najbližších dňoch bude zasadať kultúrna komisia, kde sa rozoberú akcie 

ako jarný beh, deň rodiny (deň matiek, deň detí, deň otcov), deň obce, uvítanie detí do života, 

stretnutie so seniormi a jubilantmi, silvestrovsky beh. Komisia sa dohodneme čo sa uskutoční.  

Ak bude potreba ďalších informácií obec bude občanov informovať, dôležité informácie sú 

zverejňované na webovej stránke obce, ktoré sa automaticky zverejňujú v aplikácii V obraze. 

Vodovod a kanalizácia sú skolaudované. Na nový obecný vodovod sú už občania pripojení. Noví 

občania sa môžu pripojiť ak budú mať záujem. Na kanalizáciu sa už budú môcť pripájať občania, 

ktorí majú splnené všetky náležitosti. Pripojenie na kanalizáciu je povinnosťou zo zákona 

o vodách a kanalizáciách. Je potrebné podať žiadosť o pripojenie a ohlásenie drobnej stavby. 

Následne bude občanom doručené rozhodnutie o schválení pripojenia. Poverený zamestnanec 

obce vykoná pripojenie nehnuteľnosti na kanalizáciu a spíše protokol o pripojení. Do kanalizácie 

môže ísť len splašková voda, žiadna iná (napr. dažďová).  

Starostka obce Ing. Terézia Tisovčíková navrhla schváliť uznesenie, že obecné zastupiteľstvo 

vzalo informácie pani starostky na vedomie. Uznesenie poslanci schválili bez pripomienok.  

Hlasovanie: 5 za, Proti: 0, Zdržal sa hlasovania: 0. 

 

K bodu 11: Diskusia 

Pán Boháčik: Navrhol aby bol predbežný geometrický plán predložený skôr poslancom, až 

potom aby zaň poslanci hlasovali. Žiadosť o účasť na vypracovaní stavebnej štúdie. Aby bol 

v stavebnej komisie. 

Pani starostka ubezpečila poslancov, že o celom procese budú informovaní a vždy sa môžu 

vyjadrovať k návrhom pred hlasovaním.  

Pán Dianiš: Poukázal na ťažkú dobu, ale napriek tomu sa obec snaží rozvíjať obce. Spomenul 

blížiace sa komunálna voľby a aby finančné zdroje z nich boli dobre využité. Spomenul ako 

neboli využité finančné prostriedky bývalých kandidátov a projekty neboli realizované. 

Odporučil projekty aby boli zverejnené na stránke obce, aby občania mohli pripomienkovať. 

Potom sa sťažujú, že sa nemôžu vyjadriť. Bol by rád keby sa investuje do projektov zameraných 

na verejnú zeleň, chodníky, stojiská. Viac informovať občanov o všetkom čo sa deje na obci. 

Viac informovať občanov o povinnosti napájať sa na kanalizáciu a vodovod.  

Pani starostka: Súhlasila, že je záujem o projekty do budúcna, ale dá sa to robiť postupne keď sú 

na to finančné prostriedky. Na vodu a kanalizáciu išli vysoké finančné výdavky, ale obec to 

dobre zvládla. Obec bude určite v projektoch pokračovať.  Zákon je pre všetkých rovnaký, 

väčšina občanov je pripojených, všetky rozhodnutia, ktoré sú potrebné obec má, dobrá zásoba 

vody a kvalita. Na kanalizáciu je každý zo zákona povinní sa pripojiť. Všetci mali doteraz 

nepriepustnú žumpu, kto nie je pripojení. Kontrolné úrady majú právo dodatočne 3 roky spätne 

vyžadovať potvrdenie kde bol vývoz žumpy urobený. Žiadosti o pripojenie na kanalizáciu sú už 

odovzdávané na obec, niektorí sú už pripojení.  

Pani Goceliaková: Sa informovala či je už stanovená cena stočného?  

Pani starostka: Požiadali sme regulačný úrad o stanovenie stočného. Po predložení potrebných 

dokladov, stanový regulačný úrad. Číslo žiadosti je už pridelené. Keď bude cena stanovená 

občania budú o tom informovaní. Koľko vody sa odoberie, toľko sa vypustí. Tí čo majú 

vodomery budú fakturovaní podľa odpočtu spotreby, ostatní podľa smerných čísel 35 m3/os/rok.  
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Milan Purgat: Podal žiadosť o odkúpenie pozemku a nerozumie prečo nedostal pozitívnu 

odpoveď. 

Pani poslankyňa Goceliaková: Finančná komisia nedošla k spoločnému záveru. 

Pani starostka: Informovala ešte občanov o výrube líp, ktoré sa majú uskutočniť do konca marca 

na pozemkoch obce. Tie najpoškodenejšie stromy, ktoré spôsobujú škody na obci počas búrok 

a nepriaznivom počasí. Popri ceste I. triedy I/72. Počas výrubu bude uzávera.  

Milan Purgat: Požiadal o výsadbu nových stromov namiesto tých, ktoré budú vyrúbané.  

Pani starostka: Vysvetlila, že musí byť náhradná výsadba, je to v rozhodnutí stanovené. Je to 

povinnosť. Ak budú financie a možnosti v budúcnosti, určite sa uskutoční celková úprava stredu 

obce.  

Pani Vranaiová: Namietala na stanovenú cenu v zámere odpredaja pozemku, o ktorý požiadala. 

Pani Starostka: Vysvetľovala, že postup musí byť podľa zásad hospodárenia. 

Pani poslankyňa Goceliaková: Vysvetľovala zásady hospodárenia. Prečo to nemôže byť predané 

osobitných zreteľom. Musí to ísť priamym predajom a tam musí byť znalecký posudok. Obec 

zadáva vypracovať znalecký posudok.  

Pani Zajaková: Namieta na stanovenú cenu pozemku, o ktorý požiadala a dobu predaja. 

Pani poslankyňa Goceliaková: Kým nie je jednoznačné stanovisko, finančná komisia 

nerozhodne. 

Pán poslanec Kokavec: Čakalo sa na výstavbu kanalizácie. Obec nemala záujme o odpredaj 

pozemkov kým nebola kanalizácia dobudovaná, kvôli vecnému bremenu, ktoré vzniká na týchto 

pozemkoch a nevedelo sa aké budú trasy kanalizácie preto boli pozemky v nájme.  

Pani starostka: Obec a obecné zastupiteľstvo nie je povinné predávať obecné pozemky, keď 

obecné zastupiteľstvo rozhodne, že pozemky nie sú pre obec prebytočné a teda potrebné, nie je 

dôvod na predaj obecných pozemkov.  

Ďalšie otázky ani pripomienky neboli a pani starostka ukončila diskusiu. 

K bodu 12: Záver  

Starostka obce Michalová Ing. Terézia Tisovčíková poďakovala poslancom, občanom, 

zamestnancom za účasť na zasadnutí Obecného zastupiteľstva obce Michalová a ukončila obecné 

zastupiteľstvo. 

 

V Michalovej,  14.03.2022 

Zapísala: Mgr. Martina Kupcová   

 

 

 

________________________   ______________________ 

Mgr. Martina Kupcová     Ing. Terézia Tisovčíková 

referentka obecného úradu     starostka obce     

  

 

 

 

___________________    ________________________ 

Milan Krupa      Mgr. Ján Dianiš 

overovateľ I.       overovateľ II.  


